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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 04-12-2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 255 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans An-
dersen (V).

Spørgsmål nr. 255:
”Vil ministeren oplyse, hvorfor der i Dansk Hjerteregisters Årsrapport 2012 ikke 
er oplysninger om behov for antal CABG (bypass operation på hjertets krans-
pulsåre) på Aalborg Sygehus?”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 
fra Sundhedsstyrelsen, som oplyser følgende:

”Det fremgår af Årsrapporten (side 37), at ”Aalborg har for mange uoplyste til 
at der kan foretages beregninger på indikatorværdien”. Sundhedsstyrelsen har 
fra Dansk Hjerteregister fået oplyst, at en indikatorværdi ikke medtages i rap-
porten, hvis der er mere end 80 % uoplyste registreringer, dvs. hvis der er for 
mangelfuld udfyldelse af de registre-skemaer, der udfyldes i forbindelse med 
operationen.”

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Jeppe Troels Berger
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